



## Protokoll Styrelsemöte nr 2015-04

2015-05-19

Närvarande

Leo Överby, LÖ

Julia Richardsson, JR

Stina Johansson, SJ

Ida Pettersson, IP

Therese Markström, TM

Anna-Sara Edwards, AE

Johanna Eriksson, JE

Ann-Sofie Andersson, AA

Kicki Axelsson Dahlberg, KAD

Birger Ramnebrink, BR

Lotta Holmberg, LH

Beslut markeras med fet text!

- §1 **Mötets öppnande:** IP öppnade mötet genom att hälsa alla välkomna. Mötet hölls i ÖRF:s samlingslokal i Tryggestad.
- §2 **Dagordningen:** Stående dagordning.
- §3 **Föregående protokoll:** Alla hade läst igenom föregående protokoll som mailats ut innan mötet för ev. justeringar. **Protokollet godkändes**, signerades och ska arkiveras på hemsidan.
- §4 **Rapport från sektioner/kommittéer:**

### Tävlingar

-Thoreb- LH har inte hunnit sammanfatta allting ännu men säger att vi fick många lovord och folk tyckte vi jobbade bra med underlaget trots väldigt mycket regn.

-Ölandshoppet- Rekord många starter! Hela helgen flöt på väldigt bra och även där kommer en senare sammanfattning.

-Mörbylångadalens ridsällskap vill ha papper på att de äger hälften av det mobila staketet. De går med på att vi lånar det tills vidare.

-Helgen 30-31/5 anordnade Örf dressyrtävlingar hemma i Tryggestad, finalen i Div 1 hästdressyr avgjordes på söndagen.

- IP ger förslag på uppsamlingsmöte om Thoreb och Ölandshoppet. Nyckelpersonerna på de respektive tävlingarna träffas och stämmer av vad som var bra samt mindre bra. Allt för att tävlingarna ska kunna bli ännu bättre tills nästa år. **Mötet bestämdes att bli 15/6 19:00.**

#### Lagtävlingar

-I höst går Div 2 häst dressyr och hoppnig, samt Div 2 hoppning ponny. Vi skulle gärna vilja ha med lag i alla de divisionerna. LH lägger ut på hemsidan om att man ska visa sitt intresse om man är intresserad. Kommer även upp förslag om att lagledaren för respektive lag ska sätta sig ner och ringa runt och bjuda in de personen som lagledaren anser lämpliga.

#### Fika

-Fikasektionen planerar inför vårens tävlingar. De ska ha möte i slutet av månaden.

#### Hästaktiviteter

-

#### Sponsorer

-

#### Anläggningen

-Leo gick igenom åtgärdslistan som han har sammanställt genom de mail vi skickat ut till honom innan mötet. **Det ska grusas utanför porten till toan innan dressyrtävlingarna 30-31/5. Hindervagnen/lastbilssläpet ska säljas.** IP och JR kollar runt vad en sådan kan kosta. **Löshoppningsrampen ska "skrotas"- LÖ tar ansvaret. Städdag i Tryggestad 6/6, både för styrelsen och övriga.**

-**Beslut har tagits om att TM får fullmakt att skriva hyresavtal med nya hyresgäster i Röda stallet. Stallhyran ska höjas till 800kr/måndag. Börjar gälla först 1 september, eftersom det redan har börjat komma sommargäster. JE skriver ihop ett bra avtal.**

#### Ungdomssektionen

-Ungdomssektionen var duktiga under våra två tävlingshelger med att styra upp schemat för de som skulle stå i godisvagnen.

#### Personal

-Har jobbat väldigt bra under både Thoreb och Ölandshoppet!

§5

#### **Ekonomi/Inköp**

-SJ redovisar tills nästa gång, har inte hunnit få ordning på alla papper. Men nämner att försäljningen var väldigt bra i fiket under tävlingshelgerna.

§6

### Övriga frågor

-

§7

### Kommande möten

-8/6 19:00 samlingslokalen i Tryggestad.

-24/8 19:00 på Björnö slott.

Vid Protokollet

Julia Richardsson



LEO ÖVERBY

Justeras



Ida Pettersson